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W ubiegłym tygodniu informowaliśmy o petycji, którą władze Ustronia chcą skierować do
Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach. Dotyczy ona, często tragicznych w skutkach,
wypadków na drodze wojewódzkiej przebiegającej przez miasto.

Zdjęcie poglądowe/ wypadek na DW941 w Ustoniu/ fot. arc.ox.pl

Pierwotnie petycję mogli podpisywać jedynie mieszkańcy Ustronia w kilku wyznaczonych punktach (więcej
pisaliśmy tutaj - LINK). Teraz jest dostępna także online i może ją podpisać każdy zainteresowany - LINK.

Inicjatywa władz Ustronia ściągnęła zainteresowanie polityków. Petycję wsparł choćby europoseł Łukasz Kohut,
który wystosował pismo do dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach. Pyta w nim o ocenę
bezpieczeństwa na Drodze Wojewódzkiej 941. - Proszę Pana Dyrektora o wszelkie informacje, które
pomogłoby rozwiązać tę pilną sprawę oraz – zdając sobie sprawę z ograniczeń budżetowych – gorąco
apeluję o niezwłoczne podjęcie przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Katowicach możliwych kroków w
interesie zapewnienia bezpieczeństwa użytkownikom dróg na terenie Ustronia – zaznacza.

/ustron-petycja-w-sprawie-dw941,60765
https://www.petycjeonline.com/petycja_mieszkacow_w_sprawie_drogi_dw_941?uv=18690423&fbclid=IwAR1g-PtnSF0AwL8nevIgKBypxU-9Ow8U2aPSb9ex0TOOxccJS342j-I9o7M


Miasto Ustroń
about 4 years ago

W działaniach dążących do zapewnienia bezpieczeństwa na drodze DW
941 wspierają nas także Posłowie do Parlamentu Europejskiego Parlament
Europejski - Biuro w Polsce European Parliament 
Dziękujemy Łukasz Kohut, że jesteś z nami!� � ��
Wspólnie, razem - tylko tak możemy osiągnąć cel!
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Petycję poparł także poseł na Sejm RP Przemysław Koperski:



 

Wspierają nas już Posłowie RP z naszego regionu. Przemek Koperski
dziękujemy �
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Miasto Ustroń
about 4 years ago

Petycja istotna jest także dla mieszkańców Ustronia. - Z pewnością nie jest dobrym rozwiązaniem zupełne
wyeliminowanie tych skrzyżowań, zamknięcie wjazdów na Drogę Wojewódzką z okolicznych osiedli.
Wtedy mieszkańcy będą musieli dojeżdżać o wiele dalej, praktycznie objechać cały Ustroń, żeby dostać się
do domów, co nasili ruch (i tak już duży) w centrum miasta - napisała nam jedna z czytelniczek.
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